



Protokoll för styrelsemöte i UddevallaCK

Plats: Sandsoppvägen 9, 45154 Uddevalla/eller Teams

Datum: 2024-05-22

Tid: 18:48 – 20:00

1. Närvarande (Stryk de som ej närvarar)

- Angelica Flink (AF) Ordförande/Ledamot
- Niklas Olsson (NO) Vice Ordförande/Ledamot
- Jenny Helmbro (JH) Sekreterare
- Pontus Olsson (PO) Ledamot
- Linda Siljhage (LS) Ledamot
- ~~David Boman (DB) Suppleant~~
- Lars Johansson (LJ) Suppleant
- ~~Kasper Jacobsson (KJ) Kandidat till Kassör/Ledamot~~

2. Öppnande av mötet

Mötet öppnades och leddes av ordförande/mötesordförande Angelica Flink.

3. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes.

4. Lars Johansson valdes till protokollförare/mötessekreterare. Linda och Pontus valdes till justerare av protokollet.

5. Föregående styrelsemötesprotokoll

En kopia av protokollet läggs upp på klubbens hemsida av mötessekreteraren.

6. Nya/aktuella ärenden

-Ekonomi:

Ny Kassör blir Kasper Jacobssen enligt konstitutionerande årsmöte. En av de första åtgärderna för vår nya kassör blir att upprätta en budget för klubben samt boka in budgetuppföljningsdatum för året.

Vid nästa möte skall beslut fattas om vilket belopp respektive firmatecknare har rätt att besluta om utan att beslut måste fattas av styrelsen.

Tidigare kassör Jessica fortsätter som ansvarig för fakturahantering fram tills att nya firmatecknare träder i kraft.

-Sponsorer.

Aktuell info om status för sponsorer för perioden 2026-2028 finns i styrelsens excelark för sponsorer.

Deadline för sponsorarbetet är sista augusti. Avtal skall vara klart innan ny kollektion designas beställs och fakturering sker i början av 2026

-HFL.

Funktionärer är raggade för nästan alla platser så det bör fungera. Den stora utmaningen är att se till att banan är skyltad på hela vägen, framförallt runt Näset. Behöver göras under helgen innan loppet.

Annons för loppet är nu publicerat, pris 672kr som Lars lägger ut

-Eventuellt byte av bank

Vi får se framöver om detta blir aktuellt eller ej, beroende på hur processen fortlöper. Punkten tas upp och följs upp igen under kommande styrelsemöten.

-Framtida kommunikationskanal och tillvägagångssätt för detta och ta fram riktlinjer.

Vi diskuterade under föregående möte att byta kommunikationskanal som vi kommunicerar emellan våra styrelsemöten. Teams kom som förslag och Lars tar på sig att kolla upp tillvägagångssättet och återkopplar på styrelsemötet i 26:e juni

Även se över tillvägagångssätt ang vår kommunikation och beslutsfattande. Vi behöver även i samband med att vi sjsätter detta hitta ett bra och smidigt tillvägagångssätt för att få in ev punkter man vill ta upp kom ett kommande styrelsemöte. Lyfts på mötet i juni

-Kommunbidrag för upptäcktsleden.

Ej avhandlat

-KM 2025 i MTB samt säsongsavslutning för barnen.

Planering, inköp/utgifter, mm.

-Planering av andra lopp. Tex KM i landsväg.

Km i tempo planeras till september

-Utbildningsdagar med Emil Lindgren.

Frukt och dricka till barn och lunch till ledare vid 3 tillfällen varav 2 är bokade, se kalender på laget.se

-Energiutmaningen, status.

2:a plats vilket resulterade i 15000 kr till klubben! Som motprestation kommer de presenteras i skylten i gropan. Resultatet kommuniceras ut via laget.se

Ledarhoodie

Är under tryck hos Din speaker. Han kommer även att skicka en offert på beach flaggor till oss, då de vi har är gamla och slitna/behöver bytas ut. Pris på det här lyfts upp på nästa styrelsemöte

-HLR-frågan. Kan vi få bidrag till detta av RF?

Ja bidrag går att få. Leverantör av HLR-utbildningen erbjuder plats i gropan. Utbildningen beräknas att genomföras efter sommaren.

-Klubblokal – samarbete med Bjursjönstugan eller annan lösning, tex lokal i Rimnersbadet

Vi börjar från och med juni att lägga styrelsemöte i möteslokalen på Rimnersbadet. Kostnad 85kr/tim

-Inköp av kodlås till Dagnys.

Lars tar fram ett pridförslag och tar upp det på nästa styrelsemöte för beslut om införande

-Infomailen/inlogg/ha koll på flödet.

Vilka har behörigheter: Angelica, Linda, Lars

-Bokning av kommande styrelsemöten framöver.

26:e juni är nästa styrelsemöte kl 18.00-20.00

-Påminna medlemmarna om att det finns en plats ledig som ledamot i styrelsen samt att vi saknar valberedning. Komma överens om tillvägagångssätt för detta.

Görs i samband med att vår nya kassör presenteras

-Status för Landsvägssidan. Lyft punkt ang cykling på enskild väg.

Mia och Anna, våra nya paracyklister kommer att delta på LVG-pass framöver vilket vi ser som väldigt positivt från styrelsens håll då våra nya medlemmar promotar vår klubb föredömligt.

Med anledning av inkommen klagomål har vi haft kontakt med personen i fråga och rätt ut problematiken.

-Övrigt.

Inget övrigt

Mötet avslutades.

Mötessekreterare: Lars Johansson

Justeras av: Linda Siljhage & Pontus Olsson.